
' N gemeente 

Barneveld 
Collegevoorstel 

Nr. 1073739 

Onderwerp: 
Beantwoording vragen gesteld door de commissie samenleving m.b.t. evaluatie jaarfase 2017 speelruimtebeleidsplan 

Gevraagde beslissing: 

1. Instemmen met de beantwoording van vragen gesteld door de commissie samenleving m.b.t. evaluatie jaarfase 2017 
speelruimtebeleidsplan 

Raad 
D j e r kennisname naar de raad 

Nummer beleidsproduct: 
^ O p overzicht Bestaand beleid (website) 

Openbaarheid 
Besluit (voorblad) openbaar: © Ja O Nee, zie beslispunt: 
Groentje openbaar: © Ja O Nee, zie beslispunt: / 
Bijlagen openbaar: © Ja O Nee, vermelden op bijl^gp 

Steller: C. Vogel 

ntal bijlagen 2 

ortefeuillehouder 

Akkoord Bespreken Aantekeningen 

Secretaris 

Burgemeester 

Wethouder 
A. de Kruijf 

Wethouder 
P.J.T. van Daalen 

Wethouder 
G.J. van den Hengel 

Wethouder 
D. J. Dorrestijn-Taal 

Beslissing burgemeester en wethouders : 1 6 APR. 2018 Nummer op besluitenlijst: l l o . 



1. Inleiding 

Tijdens de commissie samenleving van 17 januari jl. heeft wethouder Dorrestijn toegezegd een aantal 
verdiepende vragen te beantwoorden naar aanleiding van de evaluatie van het Speelruimtebeleidsplan 
(uitvoering jaarfase 2017). De beantwoording van deze vragen vindt u dit memo. 

Ook is gevraagd de evaluatie uit te breiden met de ervaringen van de inwoners die hebben deelgenomen 
aan het participatieproces. Daartoe is in februari een enquête gehouden onder de betrokken inwoners. De 
resultaten daarvan vindt u in de bijlage, onder de participanten. 

2. Beoogd effect 
a) Meetbaar effect 
b) Maatschappelijk effect 

3. Argumenten 

4. Kanttekeningen 

5. Financiën 

6. Uitvoering 

Planning: 

Communicatie: 

Evaluatie/controle 

7. Bijlagen 



^ \ gemeente 

\ Barneveld 

Memo 

Datum: 
13 Maart 2018 

Onderwerp: Beantwoording vragen m.b.t. evaluatie jaarfase 2017 speelruimtebeleidsplan 

Ter attentie van: Gemeenteraad 

Afzender: College van burgemeester en wethouders 

Tijdens de commissie samenleving van 17 januari jl. heeft wethouder Dorrestijn 
toegezegd een aantal verdiepende vragen te beantwoorden naar aanleiding van de 
evaluatie van het Speelruimtebeleidsplan (uitvoering jaarfase 2017). De 
beantwoording van deze vragen vindt u dit memo. Ter informatie is ook de evaluatie 
van het Speelruimtebeleidsplan opnieuw als bijlage toegevoegd. 

Ook is door de commissie gevraagd de evaluatie uit te breiden met de ervaringen van 
de inwoners die hebben deelgenomen aan het participatieproces. Daartoe is in 
februari 2018 een enquête gehouden onder de betrokken inwoners. De resultaten 
daarvan vindt u in als bijlage. 

Vraag: Is de afdeling communicatie betrokken bij de uitvoering van het 
Speelruimteplan? 
Er is een communicatieadviseur betrokken bij het project Spelen. Deze heeft een 
adviserende rol en is betrokken bij de uitvoering van de bewonerscommunicatie. 

In 2018 betrekken we communicatie nog meer bij het participatieproces voor de 
herinrichting van de speelplekken. We maken daarbij nog duidelijker wat inwoners en 
de gemeente van elkaar kunnen verwachten. Daarnaast hebben we extra 
communicatiemomenten tijdens het proces ingebouwd voor alle omwonenden van/ 
betrokkenen bij de speelplekken. 

Deze intensivering is mede ingegeven door de evaluatie over de uitvoering van het 
Speelruimtebeleidsplan in 2017. Ook het onderzoeksrapport naar 
bewonerscommunicatie bij een aantal projecten in de openbare ruimte heeft hiertoe 
aanleiding gegeven. 

Vraag: Wat waren criteria bij indeling gebieden? 
De fasering en de indeling van de speelplekken zijn gebaseerd op de criteria uit het 
Speelruimtebeleidsplan. .De planning is uitgewerkt in het bijbehorend meerjaren 
uitvoeringsplan. 



Belangrijkste uitgangspunt is een gelijke verdeling van budgetten, aantal plekken en 
reële werkdruk over de projectperiode van 5 jaar. Daarna is bij het maken van de 
jaarfasen gekeken naar verschillende criteria: 
• Vervangingssituatie toestellen (leeftijd, onderhoudsstaat en veiligheid) 
• bepaalde beleidsspeerpunten (tekorten/demografie) 
• handige communicatie eenheden (buurten/wijken/kernen) 
• ieder jaar als het kan ook één of enkele kleine kernen 
• win-win situaties met andere projecten waarvan we al weten en mogelijk op aan 

kunnen haken. 

Voorafgaand aan iedere jaarfase bekijken we per wijk wat de actuele stand van zaken 
is, en bepalen we de definitieve lijst van speelplekken die heringericht worden. 

Vraag: waarom Veller in 2018? 
Veller valt onder het tweede punt (beleidsspeerpunt/demografische ontwikkeling). 
Veller kent relatief veel tieners. Er is niet veel sport- en ontmoetingsruimte voor de 
jeugd en jongeren. Dit jaar zetten we een traject in gang om daaraan invulling te gaan 
geven. 

Vraag: Is het mogelijk via andere kanalen kinderen met een handicap te 
betrekken? 
Vraag: Hoe positioneren we de Speeltuinbende hierin? 

In 2017 werd de Speeltuinbende als vertegenwoordigende organisatie ingezet voor 
kinderen met een beperking. Omdat dit toch weinig ingangen bood, willen we als 
gemeente meer maatwerk bieden via rechtstreeks contact met (ouders van) kinderen 
met een handicap. 
Bij de uitvoering van het communicatieplan zetten we vanaf dit jaar daarom extra in op 
(ouders van) kinderen met een beperking. We spreken deze groep dit jaar directer aan 
en nodigen hen uit zoveel mogelijk met ons in contact te treden voor overleg. 

Daarnaast willen we het thema inclusie meer inbedden in het speelruimtebeleid. 
Hiertoe wordt een notitie opgesteld. Er komen harde, meer praktische, richtlijnen voor 
de toegankelijkheid van de speelruimte. Deze richtlijnen worden betrokken bij het 
ontwerpproces dat bewoners en ontwerpers doorlopen voor de speelplekken. Ter 
inspiratie voor de maken we een voorbeeldenboek dat betrokken kan worden bij het 
ontwerpproces. 

Als gemeente toetsen we de ontwerpen op deze richtlijnen. We willen daarnaast ook 
gaan werken met een lokale toetsingscommissie. De Speeltuinbende blijft betrokken 
bij de toetsing van de documenten. Daarmee maken we gebruik van hun expertise, die 
meer op het toetsend vlak dan in het adviseren ligt. 

Naast fysieke maatregelen (zoals verharding, aangepaste hoogte van toestellen) 
kunnen ook sociale maatregelen sterk bijdragen aan meer inclusieve speelruimte. We 
onderzoeken welke quick wins hier mee te behalen zijn en wat daarvoor nodig is. 

Vraag: Klopt het dat het openbaar groen ook speelplek kan zijn? Ook voor 
verhardingen toch? 
Ja. In het bestemmingsplan mogen speelvoorzieningen worden geplaatst binnen de 
bestemmingen groen, maatschappelijk en verkeer (dus ook parkeren). In principe is al 
het groen en zijn al de stoepen al belangrijke informele speelruimte. Dit komt ook terug 
in het Speelruimtebeleidsplan. 

Voorzieningen zetten we, vanuit het beleid, bij voorkeur op grotere centrale 
samenspeelplekken en niet op alle groentjes of pleintjes verspreid. We kijken in de 
participatie- en ontwerpfase waar de voorzieningen precies komen te staan binnen de 
aangewezen speelplek. 



Vraag: Er is een brief niet beantwoord die gaat over het verwijderen van 
picknickbanken. Klopt dit? 
Er was een groep bewoners die de picknickbanken uit het ontwerp wilde en er was 
een groep bewoners die de picknickbanken wilde houden. Wij hebben een 
vertegenwoordiging van de beide groepen in gesprek gebracht. 
Er is ter plekke besproken dat het ontwerp uitgevoerd wordt zonder picknickbanken en 
dat het gesprek hierover weer opgepakt wordt bij het gesprek over de inrichting van 
het grote veld op de Slotstraat. Daar zijn namelijk alle buurtbewoners weer bij elkaar. 
Deze zaken zijn mondeling kortgesloten en via mail gecommuniceerd naar alle 
bekende betrokkenen. Een brief was volgens de aanwezigen bij het gesprek niet 
nodig. 

Vraag: Hoe is er omgegaan met conflicten en meningsverschillen tussen 
bewoners en tussen bewoners en gemeente? 
We proberen steeds een bemiddelende rol te spelen. We hebben steeds weer het 
gesprek gezocht en partijen bij elkaar gezet en door aanpassingen in het ontwerp en 
andere ideeën in te brengen zo getracht de juiste consensus te vinden. Dit binnen de 
gestelde randvoorwaarden vanuit beleid en beheer. Soms tot tevredenheid, soms ook 
niet. 
Over sommige speelplekken zijn we vijf keer in gesprek gegaan, maar bewoners willen 
soms wat anders dan het beleid of de ene groep bewoners wil wat anders dan de 
andere groep. We houden in die gevallen vast aan het beleid. Dat is wat het meeste 
biedt voor de kinderen en het eerlijkste is. 

Vraag: Wat vonden de bewoners van de participatie? 
We hebben naar aanleiding van deze vraag een aanvullende evaluatie gehouden 
onder de plusminus 200 betrokkenen uit jaarfase 2017. Deze hebben een enquête 
toegestuurd gekregen. Hiervan hebben 72 personen de enquête ingevuld. Voor de 
uitslagen van de enquête verwijzen we u naar de bijlage. 
Met de respondenten die in de enquête vragen hebben gesteld of nader contact willen, 
gaan wij nader in gesprek. 

Uit deze aanvullende evaluatie hebben wij de volgende leerpunten geformuleerd: 

• We bouwen extra communicatie/informatiemomenten naar alle omwonenden 
over de schetsfase. (In 2017 is het voorlopig ontwerp alleen voorgelegd aan 
participanten.) 

• We stimuleren en faciliteren het gesprek tussen bewoners zoveel mogelijk 
tijdens het participatietraject. 

• We zorgen voor tijdige, adequate en eenduidige informatievoorziening vanuit 
de gemeente tijdens alle contactmomenten. 

• Het definitieve ontwerp dat ontwerpers en bewoners samen opleveren, staat 
vast. Dat moet voor iedereen in de wijk helder zijn. 

• We bouwen tijdens het participatietraject meerdere evaluatiemomenten in. 
• We richten ons op maatwerkmogelijkheden voor toegankelijke speelplekken. 

We zoeken daarbij zoveel mogelijk rechtstreeks contact met (ouders van ) 
kinderen met een beperking in de betrokken wijk. 

• We maken afspraken over de toegankelijkheid van de speelplekken met alle 
deelnemers aan het participatietraject. Als gemeente formuleren we richtlijnen 
en voorbeelden, die we laten toetsen door de Speeltuinbende. 



Evaluatie participatie speelruimte 2017 

Q1 Ik ben bij de informatieavonden geweest over beleid en ontwerp 
Beantwoord; 72 Overgeslagen: 0 

nee 

ANTWOORDKEUZEN 

ja 

nee 

TOTAAL 

REACTIES 

73,61% 

26,39% 

53 

19 

72 

1 /21 



Evaluatie participatie speelruimte 2017 

Q2 Ik heb meegedaan in een ontwerpwerkgroep 
Beantwoord: 72 Overgeslagen: 0 

nee 

ANTWOORDKEUZEN 

ja 

nee 
TOTAAL 

REACTIES 

56,94% 

43,06% 

41 

31 

72 

2/21 



Evaluatie participatie speelruimte 2017 

Q3 Mijn kinderen zijn ook betrokken geweest 
Beantwoord: 41 Overgeslagen: 31 

nee 

ANTWOORDKEUZEN 

ja 

nee 

TOTAAL 

REACTIES 

41,46% 

58,54% 

17 

24 

41 

3/21 



Q4 Ik heb meegedacht over 

Evaluaue participatie Speel™mte 2017 

d e volgende speelplek(ken): 

Beantwoord: 41 
Overgeslagen: 31 

025. 
Heestereng t... 

026. 
Gersteland ... I 

027. 
Roggeakker t... 

028. 
Gersteland t... 

029. Erf ter 
hoogte van n... 

030. 
Klaverweide ... 

032. Dorskamp 
ter hoogte v... 

033. 
Haverakker t... 

035. 
Schaapsveld ... 

036. Het Ruige 
Veld ter hoo... 

I 
I 

0 37. Meilanden 
ter hoogte v... 

038. Wijnakker 
ter hoogte v... 

039. Varenkamp 
ter hoogte v... 

040. Grasland • 
ter hoogte v... g 

042. 
Vogelwikke t... 

044. 
Koolzaadveld.. 

I 
I 

045. 
Schapendrift... 

046. 
Gersteland t... I 

047.1 
Tarweakker • 4 /21 



Evaluatie participatie speelruimte 2017 

050. 
Copernicusst... 

091. Jan 
Seppenplein ... 

096. 
Slangenburg... 

097. 
Cannenburg t... 

098. 1 
Cannenburg t... 

099. 1 
Doornenburg... 

100. 1 
Doornenburg... 

101. Slotstraat 

102. Neerijnen 
ter hoogte v... 

103. Neerijnen 
ter hoogte v... 

104. Nijenbeek 
ter hoogte v... 

105. Nijenbeek 
ter hoogte v... 

106. Nijenbeek 
ter hoogte v... 

107. Wildenbor 
ter hoogte v... 

108. 
Wildenborg t... 

174. Rondweg 
ter hoogte v... 

175. Jan 
Landmanstraa... 

176. Albert 
van... 

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100% 

A N T W O O R D K E U Z E N 

025. Heestereng ter hoogte van nr. 51 

R E A C T I E S 

0,00% 

5/21 



Evaluatie participatie speelruimte 2017 

026. Gersteland ter hoogte van nr. 11 4,88% 2 

027. Roggeakker ter hoogte van nr. 35 7,32% 3 

028. Gersteland ter hoogte van nr. 40 0,00% 0 

029. Erf ter hoogte van nr. 6 0 . 0 0 % 0 

030. Klaverweide ter hoogte van nr. 10 9,76% 4 

032. Dorskamp ter hoogte van nr. 20 12,20% 5 

033. Haverakker ter hoogte van nr. 31 0,00% 0 

035. Schaapsveld ter hoogte van nr. 88 2,44% 1 

036. Het Ruige Veld ter hoogte van nr. 15 2,44% 1 

037. Meilanden ter hoogte van nr. 94 0,00% 0 

038. Wijnakker ter hoogte van nr. 15 9,76% 4 

039. Varenkamp ter hoogte van nr. 36 4,88% 2 

040. Grasland ter hoogte van nr. 7 2,44% 1 

042. Vogelwikke ter hoogte van nr. 31 2,44% 1 

044. Koolzaadveld ter hoogte van nr. 5 4,88% 2 

045. Schapendrift ter hoogte van nr. 30 7,32% 

046. Gersteland ter hoogte van nr. 56 2,44% 1 

047. Tarweakker ter hoogte van nr. 43 2,44% 1 

050. Copernicusstraat ter hoogte van nr. 29 0,00% 0 

091. Jan Seppenplein ter hoogte van nr. 49 2,44% 1 

096. Slangenburg ter hoogte van nr. 36 0,00% 0 

097. Cannenburg ter hoogte van nr. 35 0 . 0 0 % 0 

098. Cannenburg ter hoogte van nr. 1 2,44% 

099. Doornenburg ter hoogte van nr. 1 4,88% 2 

100. Doornenburg ter hoogte van nr. 77 4,88% 2 

101. Slotstraat 12,20% 5 

102. Neerijnen ter hoogte van nr. 14 2,44% 1 

103. Neerijnen ter hoogte van nr. 48 2,44% 1 

104. Nijenbeek ter hoogte van nr. 85 

105. Nijenbeek ter hoogte van nr. 1 

4,88% 2 

4,88% 2 

106. Nijenbeek ter hoogte van nr. 38 7,32% 3 

107. Wildenbor ter hoogte van nr. 19 2 . 4 4 % 1 

108. Wildenborg ter hoogte van nr. 47 0,00% 0 

174. Rondweg ter hoogte van nr. 29 14,63% 6 

6/21 



Evaluatie participatie speelruimte 2017 

175. Jan Landmanstraat ter hoogte van nr. 18 7,32% 3 

176. Albert van Meerveldstraat ter hoogte van nr. 65 2,44% 1 

Totale aantal respondenten: 41 

7/21 



Evaluatie participatie speelruimte 2017 

Q5 Ik heb voldoende informatie gekregen om mee te kunnen denken 
over het ontwerp 

Beantwoord: 41 Overgeslagen: 31 

mee oneens N 

\ * helemaal mee eens 

neutraal 

mee eens 

ANTWOORDKEUZEN REACTIES 

helemaal mee eens 19,51% 8 

mee eens 56,10% 23 

neutraal 17,07% 7 

mee oneens 7,32% 3 

helemaal mee oneens 0,00% 0 

TOTAAL 41 

8/21 



Evaluatie participatie speelruimte 2017 

Q6 Ik heb aanvullend contact gehad met een medewerker van Barneveld 
Beantwoord: 72 Overgeslagen: 0 

nee 

ANTWOORDKEUZEN 

ja 

nee 

TOTAAL 

REACTIES 

50,00% 

50,00% 

36 

36 

72 

9/21 



Evaluatie participatie speelruimte 2017 

Q7 Ik heb in dit contact antwoord gekregen op mijn vragen 
Beantwoord: 35 Overgeslagen: 37 

helemaal mee oneens helemaal mee eens 

mee oneens 
mee eens 

V neutraal 

ANTWOORDKEUZEN 

helemaal mee eens 

mee eens 

neutraal 

mee oneens 

helemaal mee oneens 

TOTAAL 

REACTIES 

5,71% 

25,71% 

31.43% 

34,29% 

2,86% 

2 

9 

11 

12 

1 

35 

10/21 



Evaluatie participatie speelruimte 2017 

Q8 De medewerkers van de gemeente hebben mij professioneel te 
woord gestaan 

Beantwoord: 35 Overgeslagen: 37 

helemaal mee oneens helemaal mee eens 

mee oneens 

mee eens 

neutraal 

ANTWOORDKEUZEN 

helemaal mee eens 

mee eens 

neutraal 

mee oneens 

helemaal mee oneens 

TOTAAL 

REACTIES 

11,43% 

31,43% 

28,57% 

20,00% 

8,57% 

4 

11 

10 

7 

3 

35 

11 /21 



Evaluatie participatie speelruimte 2017 

Q9 Ik ben tevreden over het eindontwerp (1 is het laatste cijfer, 10 het 
hoogste cijfer) 

Beantwoord: 59 Overgeslagen: 13 

(geen 18,64% 8,47% 5,08% 6,78% 3,39% 
label) 11 5 3 4 2 

8,47% 22,03% 22,03% 
5 13 13 

9 10 

1,69% 3,39% 
1 2 

TOTAAL 

59 

GEWOGEN 
GEMIDDELDE 

5,25 

12/21 



Evaluatie participatie speelruimte 2017 

Q10 Ik heb concessies moeten doen in mijn wensen 
Beantwoord; 59 Overgeslagen; 13 

helemaal mee oneens 

mee oneens 

neutraal 

helemaal mee eens 

mee eens 

ANTWOORDKEUZEN 

helemaal mee eens 

mee eens 

neutraal 

mee oneens 

helemaal mee oneens 

TOTAAL 

REACTIES 

35,59% 

28,81% 

27,12% 

1,69% 

6,78% 

21 

17 

16 

1 

4 

59 

13/21 



Evaluatie participatie speelruimte 2017 

Q11 Dit vond ik fijn of goed: 
Beantwoord: 48 Overgeslagen: 24 

# 

1 

REACTIES 

Uiteindelijk is het een mooi ontwerp geworden; mede door de hoge betrokkenheid van de 
omwonenden van het speelveld. 

Zwaar teleurgesteld. Schijnheiligheid van inspraak. Er was een grote zandbak (ook voor gebruik 
van de katten). Er is gevraagd voor een afsluitbae zandbak met deksel. Deze is er nog steeds niet. 
De beplanting ontbreekt ook nog . Daarvoor in de plaats een nog gotere zandbak(oa ook voor de 
katten). Het schelpenpad of boomschorspad ontbreekt nog . Waarom is onduidelijk. Maaar 
gelukkig het seniorenbankje staat er wel zodat we kunnen kijken naar kinderen die alleen maar 
met zand kunnen spelen. Voor de rest is het totaal niet en een grote aanfluiting en onaantrekkelijk. 

DATUM 

24-2-2018 12:48 

22-2-2018 9:44 

Ik vond het goed dat we mee mochten denken, samen met kinderen aan een ontwerp voor de 
speelplaats. 

Dat burgers vooraf mee kunnen denken / invloed hebben om hun directe leefomgeving Dat er veel 
in natuurlijke spel en ontdekruimtes wordt gedacht 

21-2-2018 11:41 

20-2-2018 20:11 

We zijn te woord gestaan. 

Niets 

19-2-2018 17:02 

16-2-2018 14:40 

het is een goed idee om bewoners bij de inrichting van een speelplaats te betrekken 14-2-2018 9:37 

Tijdens de ontwerp avond waren er ontwerpers aanwezig die verstand van speeltuinen hadden, 
de externe parteien die de gemeente heeft ingehuurd waren profecioneel. 

13-2-2018 12:34 

Ik kon helaas niet op de informatie avonden komen maar heb wel via de mail mijn ideeën kunnen 
aangeven. Ik vind het ontzettend leuk dat jullie de aanpak samen met bewoners hebben gedaan. 
Echt complimenten daarvoor!!! 

13-2-2018 9:59 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

mogelijkheid om mee te denken 12-2-2018 12:50 

Samen om de tafel, het meedenken. 11-2-2018 13:30 

Wat gebeurd er met de struiken en langs de sloot kant en het gras waar steeds mollen in zitten 10-2-2018 20:41 

Persoonlijk contact 10-2-2018 19:18 

Eindontwerp heb ik niet gezien, was later niet meer uitgenodigd. Ik was aangewezig i.v.m. info 10-2-2018 18:56 
voor wijkplatform Norschoten 

Helaas... geen goede punten wat betreft dit project. 10-2-2018 15:19 

AANTAL MEDE BEWONERS HEBBEN INITIATIEF GENOMEN NAMENS DE HELE BUURT 10-2-2018 15:14 

helaas kan ik hier niks invullen. Ik vond dat het namelijk helemaal niet vlekkeloos liep allemaal, en 10-2-2018 12:11 
nu is onze speelplek wijnakker nog niet klaar. Ik ben benieuwd of het inderdaad word zoals 
toegezegd is. 

Dat het er nu in ieder geval netjes uit ziet. 10-2-2018 9:54 

Er was al gezegd dat bij ons niets kon komen. Dit ivm de evaluatie van de gemeente waar uit 
bleek dat er weinig jonge kinderen woonden.Maar deze klopte niet en is toen herzien. 

- De mevr. die de uitleg deed over het "nieuwe"spelen en alles wat hieromheen bij hoort was zeer 
goed! Ook heeft ze ons probleem gehoord en begrepen, maar gemeente moest hierop in gaan 
omdat het afwijkt van plannen.... 

10-2-2018 9:01 

9-2-2018 16:05 

Er werd gedaan alsof er naar de bewoners geluisterd werd, maar uiteindelijk blijkt dat niet zo te 
zijn. Ook is het uiteindelijke ontwerp van de kleine speeltuintjes nooit meer gecommuniceerd; ze 
zijn gewoon begonnen en het grootste gedeelte van de toestellen is weggehaald. Erg jammer. 

9-2-2018 15:40 

Ik hoop dat de speelplaats snel wordt afgemaakt. Is nu een troosteloze bedoeling op de 
Klaverweide!!! 

9-2-2018 14:50 

14/21 
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23 
24 

25 
26 

27 
28 
29 

30 
31 

32 
33 

34 

35 

36 
37 

Alles wat wij gevraagd hebben is niet gerealiseerd. 

Dat er tips gegeven werden voor inspiratie bronnen en waar je aan denken moet om het voor zo 
veel mogelijk kinderen leuk te maken. 

Helaas: niets 

Dat mijn vraag om een inclusieve speelplek door de gemeente werd beantwoord met het gaan 
voor meerdere inclusieve speelplekken (nl. alle centrale plekken worden inclusieve speelplekken) 
in het speelruimtebeleidsplan. Dat De Speeltuinbende meteen in de voorlichting werd 
meegenomen. Dat er in de setting van de bijeenkomsten een zodanige gevoel van veiligheid was 
voor ouders van kinderen met een beperking om hun zorgen, hun frustraties, de beleefde 
pesterijen t.a.v. hun kind en hun wensen, etc. bespreekbaar te maken. 

Vind eigenlijk niets goed gegaan. 

Fijn dat er koffie of thee was.... 

Echt vreselijk speeltuintje is er gekomen. Er is totaal niet geluisterd naar ons als bewoners van dit 
hofje met kleine kinderen. Gemeente doet gewoon waar ze zin in hebben. Geld weggooien en 
besteden aan onnozele dingen. Zoals bomen weghalen, groen weghalen, extra paaltjes 
neerzetten. Dit geld hadden ze beter kunnen besteden aan een simpel speelhuisje ipv een groot 
betonnen/stenen vloer. Met een simpel afdankertje van een duikelrek. Een bankje die vervangen 
zou worden staat er niet, dezelfde is weer gebruikt. Het enorme versplinterde hondenpaaltje van 
hout is weer teruggezet, levensgevaarlijk!! Had serieus naar ons geluisterd.... ik kan en blijf hier 
echt boos om worden. Vorige speeltuintje was zowat beter dan wat er nu staat. Enige pluspunt is 
dat die vieze grote zandbak met kattenpoep nu weg is. Maar hoe ik mijn teleurgestelde zoontje (4) 
nu uit moet leggen dat er niks meer komt?? Geen idee... 

nvt 

Al mijn ideeën welke ik zelf voor ogen had om de sport Calisthenics te kunnen beoefenen en 
toegankelijk te maken in Barneveld, zijn als een droom uitgekomen. M'n schetsen die ik heb 
gemaakt zijn perfect uitgewerkt door de ontwerper en uitvoerders van Nijha. Het voelt hierdoor 
alsof het m'n eigen parkje is wat echt is geworden. Heel erg tof om te zien dat er nu al mensen 
blijven 'hangen' tijdens hun ommetje, en er echt trainen. Ben trots op mijn sportieve en grafische 
bedrage om iets te kunnen doen voor de gemeenschap in Bameveld, waarvoor nogmaals mijn 
dank om hierbij betrokken te mogen zijn. 

Omwonenden laten meedenken. Wensen worden serieus genomen. 

9-2-2018 13:20 

9-2-2018 13:16 

9-2-2018 10:22 

9-2-2018 9:41 

9-2-2018 7:07 

8-2-2018 23:22 

8-2-2018 22:50 

8-2-2018 21:15 

8-2-2018 21:05 

8-2-2018 20:06 

op ons bezwaar als hofje bewoners komt er toch een boom terug voor twee gekapte bomen ipv 
geen boom 

8-2-2018 19:50 

Dat er antwoord op mijn mailtjes kwam. Ook gaf het antwoord niet de duidelijkheid die gewenst 
was.... 

8-2-2018 19:23 

Overvallen door plan. Bezwaarschrift ingediend, meerdere tel. gesprekken en mail, maar helemaal 
geen effect. 

8-2-2018 19:09 

Ik geef het nr 1 omdat deze vragenlijst al uitkomt voor het eindresultaat gerealiseerd is 8-2-2018 19:04 

38 

39 

40 

41 

42 

43 

44 

45 

46 

47 

Niet goed 

nvt 

8-2-2018 18:42 

Er is tot op heden niet gestart! En dat is niet cf. afspraak! 

Er eerst totaal niet geluisterd naar de wensen 

8-2-2018 17:50 

8-2-2018 17:23 

8-2-2018 17:13 

Ziet er wel verzorgd uit 8-2-2018 17:03 

Slechte communicatie met medewerkers gemeente. Realisatie is totaal anders als dat wij als buurt 
bewoners hebben aangegeven en wat later door is gegeven wat het zou worden. 

Ik vind het goed ,hoe alles is gegaan 

8-2-2018 16:34 

Dat je mee mocht denken en dat er wat mee werd gedaan 

Dat het oorspronkelijke plan niet door is gegaan( de hele speelplaats weg) 

Er werd geluisterd. 

Dat we mee mochten praten, anders hadden wij niets meer gehad 

8-2-2018 16:24 

8-2-2018 16:21 

8-2-2018 16:11 

8-2-2018 16:08 

8-2-2018 16:06 
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48 Leuk dat we mochten meedenken 8-2-2018 16:00 
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Q12 Dit is mijn verbeteradvies voor de gemeente: 
Beantwoord: 46 Overgeslagen: 26 

# 

1 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

REACTIES DATUM 

Moeten nog even, net als eerder bij het pannaveld, bordjes worden geplaatst dat het niet is 24-2-2018 12:48 
toegestaan na zonsondergang daar te blijven hangen. 

geef meer informatie voorzover jullie daartoe bereidt zijn. Wat gebeurt er nu met de speelplekken 22-2-2018 9:44 
op de slotstaat )bij het basketbalveld. Totaal geen informatie ontvangen , ondanks dat er een soort 
van nieuwsbrief is 

Duidelijke lijn: een definitief plan, is een definitief plan. Gerommel aan het eind zorgt voor een 
vertrouwensbreuk. 

20-2-2018 20:11 

Beter communiceren. Transparanter. 19-2-2018 17:02 

Verdiep je beter in wie er wonen en wat er speelt. Gebruik geen ifo van jaren geleden. Maak plan 
in 1 keer af en niet zoals nu af en toe iets dat kost heel veel geld. 

16-2-2018 14:40 

de bewoners zouden beter geïnformeerd kunnen worden bij het eindresultaat en de start van de 
inrichting van de speelplaats 

14-2-2018 9:37 

13 

14 

15 

16 

Er is niet / nauwelijks naar het idee van de bewoners gekeken, gemeente is zijn eige gang 13-2-2018 12:34 
gegaan, reactie op vragen of wensen zijn niet mee genomen, het gaat om bezuinigen maar maak 
er dan nog wat leuks van voor de kinderen, ik ervaar het als zonde van mijn tijd en inzet! Wordt er 
ook nog onderhoud gepleegd aan speelplaatsen? bv eereprijs/vogelwikke? ligt er vreselijk bij. 
Onderhoud is beloofd door de gemeente, gebeurt niet helaas. 

Geen 13-2-2018 9:59 

iets duidelijker aangeven wat mogelijkheden zijn (verwachtingsmanagement) soms plan wat 
breder bekijken (bijv. mogelijkheid tot realiseren van parkeerplaasten bijv. 

12-2-2018 12:50 

Zorg dat al jullie personeel bij zo'n project met de " neuzen" dezelfde kant op staan. Er zat er een 
tussen die echt niet wilde meewerken!! 

11-2-2018 13:30 

Jammer dat de planning verloopt, maar daar kan niemand wat aan doen 10-2-2018 19:18 

Betrek alleen inwoners als hun inspraak van waarde is. Doe niet alsof men mee van denken 
terwijl jullie al besloten hebben wat er komen gaat. Ook wensen wat betreft de veiligheid en 
hygiëne zijn helaas niet uitgevoerd. We hadden een zandbak die wij zelf afdekten tegen katten. Nu 
hebben we een enorme 'zandbak' terug gekregen die we niet af kunnen dekken. Met als gevolg 
enorm veel kattenpoep zeer onhygiënisch. Wat betreft de beekloop wij maken ons grote 
zorgen om de veiligheid van onze kinderen. Wij wonen op het hoekje dus vlakbij de beek. Onze 
kinderen zijn 2 en 3 wat als ze 'ontsnappen' naar de voor hen zeer aantrekkelijke beekloop? Op 
ons pleintje wonen nog kinderen onder de 5 en hun ouders zijn ook ongerust... Geen veilige 
speelplek!! 

10-2-2018 15:19 

DE UITVOERING IS NIET GEHEEL VOLGENS GETOOND PLAN OP PAPIER, COMMUNICEER 
DAT 

10-2-2018 15:14 

beter communiseren. Het bleek bij de eerste avond al dat er eigenlijk al een idee lag wat er ging 
gebeuren met de speelplek, en toen moesten we aardig discusseren om het naar eigen wens van 
de buurt te krijgen. 

10-2-2018 12:11 

All iets slecht is, is ingrijpen op zijn plaats. In dit geval stond er iets wat goed was en veel gebruikt 
werd. Wat er nu staat zal zeer waarschijnlijk nauwelijks gebruikt worden. 

10-2-2018 9:54 

Eerder in gesprek gaan met buurtbewoners (gemeente leden) ipv allerlei instantie in te schakelen 
die ook veel geld kosten. En dat dan de plannen 3x aangepast moeten worden 

10-2-2018 9:01 
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17 Wij kwamen de 1 e avond namens de livingstonestraat met een speel(ruimte)probleem in de wijk. 9-2-2018 16:05 
Ër werd niet naar geluisterd. De verantwoordelijke personen voor de wijk en jeugd e.d. moest daar 
maar verder met ons over spreken. Aan het eind van de avond toen'het moment er was om dit 
soort dingen op te pakken waren de betreffende personen en de wethouder ons contact aan het 
ontwijken. De 2e avond zijn we nogmaals geweest, maar voelen ons niet serieus genomen. We 
hebben het hier maar bij gelaten. 

18 Beter communiceren met de bewoners. Niet alleen doen alsof om zo de acceptatiegraad te 9-2-2018 15:40 
verhogen! 

19 Doorwerken.?? 9-2-2018 14:50 

20 Mensen laten meepraten over het plan maar ondertussen wordt de eigen agenda gevolgd. 9-2-2018 13:20 
Achteraf hebben wij voor niets alle inspraakavonden bij gewoond. 

21 Geef eerder aan wat het budget is. Nu waren we te lang aan het dromen. Ik wil graag energie 9-2-2018 13:16 
steken in dingen die realistisch zijn. Nu kwam het pas na de 3e avond. Dan voel ik me bijna niet 
meer serieus genomen. 

22 De mening van de omwonenden serieus nemen, en niet alleen blind afgaan op de mening van de 9-2-2018 10:22 
mensen die bij de uitwerking van de plannen betrokken waren. 

23 Maak uw belofte waar: elke centrale plek wordt ook écht een inclusieve(!!) speelplek. Start op tijd 9-2-2018 9:41 
met het versturen van uw ontwerpvraag naar de ontwerpers met een duidelijke kader waarin 
DUIDELIJK INCLUSIE is opgenomen t.a.v. de centrale speelplekken. Zorg voor ontwerpers en 
leveranciers met kennis van zaken en passend assortiment op gebied van inclusief spelen. Deze 
zetje dan op de centrale plekken!! Ontwerp deze centrale plekken vast voor een deel vooraf i.s.m. 
De Speeltuinbende, ontwerpers en leveranciers, zodat inclusie duidelijk wordt richting overige 
bewoners en je als gemeente duidelijk stelling neemt en staat voor deze minderheid in je 
samenleving! Sta vr uw eigen uitgangspunt! Sta voor participatie en inclusie en tegen sociale 
uitsluiting. Daarover gaat inclusief spelen!! Bijv. 40%-60% of 50%-50% dat deel wat betreft inclusie 
staat vast en wordt alvast ontworpen i.s.m. De Speeltuinbende!! vóórdat ontwerpavonden met 
burgers starten! Deze kunnen dan naar harte lust overig deel invullen en waar dat kan ideeën zo 
inclusief mogelijk uitvoeren in eindontwerp. Verbindt deze speelplekken via een route met elkaar 
(Voorstel: Jan-van-Schaffelaarheldenroute!) en zorg voor vindbaarheid van de route en de 
verschillende speelmogelijkheden per plek op de website. Daarnaast is een duidelijke fysieke 
bewegwijzering middels mascotte ook aan te raden! 

24 Er wordt niet geluisterd, ik kan hier een mail typen van 100 kantjes waar het mis is gegaan, ik kan 9-2-2018 7:07 
alle mails hierin plakken. Ik hoop dat nooit, maar dan ook nooit meer iets hoef te betekenen 
voor kinderen, ze heeft die van ons pleintje diep teleurgesteld. 
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25 - Behandel de burgers niet als kleuters. Ook tijd van de meedenkers is kostbaar.(referenend aan 8-2-2018 23:22 
de presentatie van 'de speeltuinbende' met een stopbordje en een poosje kletsen met je buurman 
of buurvrouw of je kindertijd ) oftewel: kom terzake en ga geen kletspraatjes houden om de tijd 
te vullen. - Daadwerkelijk luisteren naar de wensen van de bewoners. Op het professionele 
ontwerp vonden wij niets!!! terug van onze wensen. Bij navraag aan de ontwerpers bleken zij niet 
eens ons wensenlijstje en ons ontwerp te hebben (in)gezien. Zeer kwalijk!!! Je voelt je als 
bewoners niet serieus genomen en vraagt je af waarom je hier zoveel tijd in steekt! -Openheid van 
zaken geven: er werd een budget meegegeven. Wij bleven hier ruimschoots onder,(zelf veel 
onderzoek voor gedaan) en toch paste het volgens gemeente niet binnen budget. Wij als 
bewoners hebben het gevoel dat hier dus 'gesjoemeld' wordt met geld van de burger. Ze komen 
dan aan het een raam kader. jaja....het zal wel...zucht -Het heeft kennelijk 3 jaar geduurd om dit 
speelbeleid te ontwikkelen Wat heeft dit allemaal wel niet gekost??? en hoeveel is er hierdoor al 
wel niet van het budget afgesnoept?. - Ook schokkend om te horen dat er diverse bomen gekapt 
worden voor de speelplekken. - De beleidmakers hadden cijfers gebruikt van 2014 welke nu totaal 
niet relevant meer waren door verhuizing, geboortes etc... Zo hadden de beleidmakers dus geen 
goed inzicht over wat er allemaal in de wijk leeft en woont. Ook hadden zij totaal geen inzicht van 
de wijk. Als voorbeeld: zij vonden dat een kind van 3 a 4 jaar makkelijk, op eigen houtje, de drukke 
weg, de lange voren over moest kunnen steken om naar een speelveldje ergens in de wijk te 
gaan - Wij wilden als buurt eigenlijk helemaal geen veranderingen aangezien onze plek al 3,5 
jaar geleden was gewijzigd. Maar ipv geld uit te sparen (wij waren tenslotte tevreden), maar nee 
hoor, het moest en zou wijzigen.... -Graag waren wij als bewoners al betrokken bij het ontwikkelen 
van het speelbeleid, of iig gehoord. Er werd gezegd dat wij hierover bericht gehad zouden moeten 
hebben, maar dit is totaal niet waar. Wij werden hier pas schriftelijk van op de hoogte gebracht 
toen het beleid al was ontwikkeld, en nog gekker: zelfs een week na de uitnodiging van de 
speelplekontwerp-uitnodiging, ontvingen wij hier een brief over: 3 jaar te laat dus! -Al met al dus 
veel verbeterpunten. Wij hebben als bewoners de gang van zaken echt betreurd. En als je dan 
vervolgens de gevraagd wordt om naar een raadsvergadering te komen (weer een avond!!) blijkt 
dat je van te voren spreektijd had moeten vragen. Maar dat werd er dan weer niet bij gezegd-
Kortom: Het is fijn dat bewoners mee kunnen denken (enige juiste weg ook trouwens!), maar zorg 
voor een goede, transparante communicatie maar bovenal: luister! 

26 Veel te veel om op te noemen. Na meerdere klachten worden we absoluut niet serieus genomen. 8-2-2018 22:50 
Ik ben verbaasd en enorm teleurgesteld over het speeltuintje wat er nu staat. Luisteren naar de 
bewoners.... luisteren. Dat zou een hoop ergenis schelen, hoop frustratie en verdrietige kids om te 
troosten. Mijn zoontje baalt enorm dat er niks meer staat. Hij hoopt nog steeds elke dag op een 
glijbaan, een speelhuisje, grote racebaan op het hofje. Maar helaas moet hij het doen met een 
duikelrek. En als de gemeente maar blijft antwoorden met: Ga straks maar naar de 
Slotstraat....zijn wij niet blij mee. We wonen op een hofje, juist zodat de kleine kids hier veilig voor 
de deur kunnen spelen. Zodat je als ouder niet altijd mee hoeft naar buiten, maar kids samen 
kunnen spelen op een hotje. En nee, achter op de Woudseweg is levensgevaarlijk. Zeker met een 
beekje, kinderen die niet kunnen zwemmen, loslopende honden, enorme stronthoop op het 
grasveld... volgens gemeente prima! Volgens ons als ouders, levensgevaarlijk en zeker niet 
hygiënisch met alle poep. 

27 ik ben vooral benieuwd wat de plannen zijn voor de speeltuin aan het hofpad. Ik ben niet bij de 8-2-2018 21:15 
avonden geweest, dus weet hier ook verder niets van. Ik realiseer me dat dit mijn eigen schuld is, 
maar hoop dat u me er wel wat meer over kunt vertellen 

28 Nu neem ik heel soms zelf troep mee als ik wat zie liggen wanneer ik er train. Een prullenbak 8-2-2018 21:05 
tussen of bij de betonnen bankjes die als het goed is zouden komen in de buurt van het 
sporttoestel, zou ideaal zijn of men aan te moedigen daar afval in te deponeren. 

29 Meer duidelijkheid geven over financiën. Mensen die vanuit de gemeente meewerken ook 8-2-2018 20:06 
daadwerkelijk laten kijken bij de plek waar ze over hebben. 

30 nog meer communicatie, nagaan of het uiteindelijke plan wel strookt met de wensen van het hofje. 8-2-2018 19:50 
dat is nu niet zo. er zijn later nog wijzigingen gekomen dat geeft ook onvrede 

31 - Mening van aanwonenden zwaarder laten wegen dan van andere geïnteresseerden. - Deze 8-2-2018 19:31 
vragenlijst invullen is nuttiger als hij wordt ingevuld nadat de speelplek is gerealiseerd. 

32 Dat het best gek is dat al verouderde speeltoestellen weggehaald worden , maar er niets voor 8-2-2018 19:23 
terug komt ondanks dat er elke dag wel kinderen spelen in het speeltuintje. (Die er nu niet meer 
is). En dat er lange periodes zitten tussen de verschillende werkactiviteiten. En het dus lang een 
terrein is waar kinderen helemaal niets kunnen. Al is het straks ook geen speeltuintje meer want er 
komt niets terug. Ik hoop dat hier nog over nagedacht kan worden. (Speeltuin Erf, norschoten) 

33 Luister! Wees beleefd! Ga normaal en respectvol met elkaar om projectleider! 8-2-2018 19:19 
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34 omwonende serieus nemen. 8-2-2018 19:09 

35 afspraken welke gemaakt zijn nakomen en niet laten imponeren door bewoners 8-2-2018 18:42 

36 Info te laat en direct informeren van organisaties die werken met kinderen. 8-2-2018 17:50 

37 X 8-2-2018 17:23 

38 Had de speeltoestelen laten staan tot dat ze kapot waren. Beter luisteren naar de mensen die om 8-2-2018 17:13 
deze plek wonen 

39 GEBREK aan ZICHTBARE speeltoestellen. De zwerfkatten gebruiken nu al als kattenbak. ZEER 8-2-2018 17:03 
ONHYGIËNISCH.!! 

40 Luister meer naar de bewoners. 8-2-201816:34 

41 Geen opmerkingen 8-2-2018 16:24 

42 Noem zomin mogelijk data's of je moet zeker weten datje ze red. 8-2-2018 16:21 

43 Eerder de bewoners betrekken met de plannen., bijvoorbeeld wat voor een plek het moet worden 8-2-2018 16:11 
en wat de behoefte is zonder of met speeltoestellen etc. en de recente kinderaantallen gebruiken 
en niet van 3 jaar geleden want in die tijd kan het erg veranderen.. 

44 Deelnemers met een meegebrachte viltstift niet op de ontwerpflapover hun zin laten 8-2-2018 16:08 
doordrammen. Regie houden. 

45 Verdiep je in de werkelijke demografische verdeling. 15 kinderen was echt slecht, aangezien we 8-2-2018 16:06 
rond de 50 kinderen in onze buurt hebben 

46 Vraag iemand uit de omgeving ipv een totaal niet betrokken persoon die totaal niet open staat 8-2-2018 16:00 
voor andere ideeën., deze vrouw voelde zich bij alles aangevallen en we werden behandeld als 
een stelletje kleine kinderen 
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Stand van zaken speelruimte 
Evaluatie uitvoering fase 1(aug 2016 - sep 2017) 



« » \ Bar »lcl 

Inleiding 

De eerste jaarfase van de uitvoering van het speelruimteplan is bijna 
aan de uitvoering toe. Een bijzonder participatietraject heeft 
geresulteerd in bijna veertig ontwerpen voor speelplekken in 
Rootselaar-West, Norschoten en Zwartebroek. Binnenkort gaat de 
schop in de grond om deze plekken ook daadwerkelijk aan te leggen. In 
deze evaluatie blikken we terug op het proces en bekijken we wat we 
daaruit kunnen leren voor de volgende ronde. 

Het was een bewogen jaarfase, waarbij we veel met bewoners hebben 
gepraat en natuurlijk met onze contractanten die het werk gaan 
uitvoeren. Samenwerken om zo te komen tot het optimum of, heel 
eerlijk, soms ook tot een concessie. Maar wel samen. Op naar 2018 tot 
2021. 
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Onderwerpen 

Uitvoeringsplan 
Aanbesteding 
Participatie en ontwerp 
Werk in uitvoering 
Leerpunten 
2018 en verder 

• B a r n e v e l d 

I 
I 

4 



\ B a r n e v e l d 

Uitvoeringsplan 

Het uitvoeringsplan is opgesteld in het najaar van 2016. Hierin is de 
voorcalculatie van het project gemaakt en de prioritering van de wijken 
bepaald. 

Per jaar worden een aantal wijken/kernen tegelijkertijd aangepakt. Zo 
kunnen we de communicatie en de uitvoering bundelen. Hierbij houden 
we rekening met de werkvoorraad. 

• Werken in jaarfasen 
Projectgroep 
Planmnqstabel 
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Werken in jaarfasen 

Iedere jaarfase worden vooraf de plekken die 
aan de beurt zijn bezocht. Zo worden de 
werkzaamheden bepaald. We kijken naar 
groen, verhardingen, meubilair, 
speeltoestellen, kinderaantallen, uitte 
voeren beleid, al bestaande bewonersvragen 
of wensen. Zo proberen we een plek voor 
circa 10 jaar weer naar ieders tevredenheid 
op te pakken en in te richten. 

De plekkenlijst voor fase 2018 en het 
communicatieplan zijn in de maak. leder jaar 
worden circa 35 plekken aangepakt. 

Werkvoorbereiding 
offertes en 
levertijden 

zomer/najaar (2017) 
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Projectgroep 
Het project wordt uitgevoerd door een projectgroep. Hierin zit een 
projectleider, ontwerper, groenmedewerker, toezichthouder, 
beleidsbewaker, beheerder speelvoorzieningen en daarnaast de 
contractanten en soms de Speeltumbende. 

De projectgroep vergadert waar nodig in een samenstelling die nodig is 
voor de betreffende projectfase. Een praktische insteek. De projectleider 
informeert de projectgroepleden en overige betrokkenen regelmatig door 
tussentijdse stand van zaken berichten te sturen. 
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Planning 
jaar Wijken/dorpen 
2017 Norschoten, Rootselaar-west en Zwartebroek 

2018 Centrum, De Koot, Oldenbarneveld, Rootselaar-Oost, 
Staatsliedenwijk, Veller en Vogelbuurt 

2019 Voorthuizen en Kootwijkerbroek 

2020 De Burgt 

2021 De Lors, De Vaarst, De Valk, Vliegersveld, Garderen, 
Stroe, Blankenhoef en Terschuur 

De planning is ook verwerkt in de digitale kaart op de website van 
gemeente Barneveld. 
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Aanbesteding 

In het voorjaar van 2017 is er een raamovereenkomst gesloten met 4 
contractanten voor de duur van het project (2017-2021). Hiervoor moest 
gezien de hoogte van het bedrag een Europese aanbesteding worden 
gedaan. Insteek bij de uitvraag waren lage selectie eisen zodat veel 
partijen konden inschrijven en voor het project zeer specifieke 
gunningseisen. Een verificatiegesprek was onderdeel van de gunning 
zodat we ook zeker wisten met wie we te maken zouden krijgen. 

Ook voor de speelmarkt even zoeken naar hoe in te schrijven, want het 
was een andere aanbesteding dan gemiddeld op de markt. 

Contractanten 
• Werking bouwteam 
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Contractanten 

We hebben vier contractanten die creatief zijn, speelruimte kunnen 
ontwerpen, toestellen kunnen leveren en ondersteunen bij de 
participatie. Dit zijn: 

Kompan 
Nijha 
Eibe 

• HVR Speeltotaal 

In 2017 is een kennismakingsjaar en voeren ze allemaal een deel uit. 
Vanaf 2018 doen steeds 2 contractanten mee bij de uitvoering van de 
betreffende jaarfase om het werk wat meer te bundelen. 
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Werking bouwteam 

In het bouwteam zit de projectgroep en de 
contractanten, leder najaar gaat het bouwteam 
om tafel om de afgelopen jaarfase te evalueren 
en de nieuwe jaarfase te plannen en een 
aanpak te kiezen. Op deze manier wordt de 
expertise van iedere bouwteamlid optimaal 
ingezet. 

De projectgroep bewaakt de randvoorwaarden 
waarbinnen ontwerp en participatie 
plaatsvinden en wijst de speelplekken aan en 
uit te voeren maatregelen. 

Projectgroep maken 
ptekkenlijst en 

beaplen 
randvoomaarden 

najaar (2018) 

Bouwteam evaluatie 
jaarfate (2017) en 
planning en aanpak 

nieuwe jaartase 
(2018) 

Bouwteam houden 
bewonersparticipatie 

voorjaar (2018) 
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Participatie en ontwerp 
Voor de eerste jaarfase is gekozen om de bewoners de gelegenheid te 
geven zelf speelplekken te ontwerpen. Een hoge mate van participatie en 
verantwoordelijkheid. Alle inwoners zijn hiervoor huis aan huis uitgenodigd. 
Op de eerste bijeenkomst zijn bewoners geïnformeerd over de visie en de 
aanpak voor hun wijk en konden bewoners kiezen tussen een intensief of 
een extensief participatietraject. 

Communicatiestrategie 
Intensief traject 
Extensief traject en enquêtes 
Ontwerp 
De Speeltumbende 



Communicatiestrategie 
ut 

De jaarfasen worden hele wijken of dorpen opgepakt. ZO/kunnen we met de 
hele wijk in gesprek over de speelruimte. We stimuleren gesprek over 
speelbuurten in plaats van alleen de speelplek voor de deur. Oudere 
kinderen of (groot)ouders met kleine kinderen kunnen prima wat verder 
lopen naar een mooie, grote en uitdagende samenspeelplek. 

Door kleinere plekken anders in te richten met minder speeltoestellen en 
deze investeringen te bundelen op de samenspeelplek kunnen er daar 
grotere en uitdagende toestellen worden geplaatst. De kleine plekjes blijven 
voor de kleine kinderen en voor kortere speelmomenten wel bestaan, maar 
minder 'zwaar' ingericht. 
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Intensief traject 
De intensief betrokken bewoners hebben een ontwerples gekregen en 
konden toen thuis aan de slag. Op de navolgende bijeenkomst zijn samen 
ontwerpen gemaakt. Deze zijn aan de contractanten gegeven die een 
concept ontwerp hebben gemaakt. Dit concept ontwerp is besproken en 
vervolgens gepresenteerd op 14 juni aan de wijken. 

Bijeenkomst 1: algemene informatieavond beleid en aanpak voor de wijk 
Bijeenkomst 2: ontwerples 
Bijeenkomst 3: ontwerpen samenvoegen tot wensbeeld 
Bijeenkomst 4; bespreken concept ontwerp 
Bijeenkomst 5: presenteren definitief ontwerp 
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Extensief traject 
Het extensieve traject bestond uit het 
bijwonen van de eerste bijeenkomst en 
vervolgens het bekijken van het 
eindontwerp op bijeenkomst 5. Sommige 
bewoners kwamen ook tussendoor nog wel 
kijken. 

Door circa 125 bewoners jong en oud is 
een enquête ingevuld over de 
speelplekken. De resultaten zijn verwerkt in 
het ontwerp. 
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Ontwerp 

De ontwerpen zijn gemaakt door de contractanten aan de hand van 
mnchtingsschetsen die samen met ruim 100 bewoners waren gemaakt. 

Op 14 juni 2017 zijn de ontwerpen aan alle bewoners gepresenteerd 
tijdens festiviteiten voor de Nationale Buitenspeeldag op de school in 
Norschoten en op de Slotstraat. De ontwerpen kwamen tegelijkertijd 
online ter inzage. 

In het ontwerp is veel gewerkt met speelaanleidingen en speelgroen en 
minder met speeltoestellen. Dit was even wennen voor bewoners, maar 
de bewoners die de ontwerples hebben gevolgd zien ook de voordelen 
van minder toestellen. Zo houden ze veel ruimte over om zelf 
activiteiten te doen. Bovendien konden ze mooie grote toestellen 
uitkiezen voor de samenspeelplekken. 
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De Speeltuinbende 

Om meer aandacht te genereren voor het samen 
spelen op de samenspeelplekken is de expertise van 
de Speeltuinbende ingeschakeld. 
De Speeltuinbende is een 'bende' van kinderen die 
de speelruimte toetst op toegankelijkheid en 
geschiktheid voor samenspelen van kinderen met en 
zonder handicap. Ook geven ze tips voor het 
ontwerp. 

Helaas heeft de Speeltuinbende nog weinig leden in 
Barneveld en zijn ook in jaarfase 2017 buiten één 
actief lid geen andere mensen lid geworden. We 
denken nog na over borging hiervan in de komende 
jaarfasen. 
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Werk in uitvoering 
In de maanden november tot en met maart worden de speelplekken fase 
2017 gerealiseerd. De uitvoering van bijna 40 speelplekken vergt grote 
coördinatie. Er gaan 4 contractanten aan de slag. Grond, verhardingen, 
speeltoestellen en meubilair moet van en naar speelplekken en de werf. 
De financiële afrekening vindt pas daarna plaats. 

Bewoners worden geïnformeerd door publicaties op de gemeentepagina, 
in de krant, social media en www.barneveld.nl/spelen. Betrokken 
bewoners en direct omwonenden krijgen persoonlijk bericht over de 
uitvoering. 

Voor het speelseizoen 2018 begint zijn de speelplekken klaar. Tijd voor 
feestelijke openingen rond Koningsdag! 



\ Barneveld 

Leerpunten 1 van 3 

In oktober en november wordt fase 2017 geëvalueerd met het bouwteam. 
De volgende punten zijn al als leerpunt naar voren gekomen: 

In de praktijk bleek dat bewoners kwamen en gingen buiten de 
trajecten om, wat soms voor veel ergernis zorgde voor zowel het 
bouwteam als de intensief betrokken bewoners. Herhaling van zetten 
lijkt bijna onmogelijk te voorkomen. Je kan bewoners immers niet 
verbieden om te komen of het ze kwalijk nemen als ze een keer niet 
kunnen. 
In de nieuwsbrief waren wel de speelplekken waar het om ging 
aangegeven maar niet dat al het openbare groen ook is in te zetten 
als speelruimte. Mensen die dachten niet betrokken te hoeven zijn 
wilden later toch meepraten. In de volgende uitnodiging komt dit 
explicieter te staan. Ook de kaart op de website moet aangepast of de 
toelichtende tekst erbij. 
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Leerpunten 2 van 3 

In fase 2017 liepen we vertraging op door vragen omtrent de 
aanbesteding. Dit was niet goed ingepland waardoor we wat moesten 
haasten en een extra communicatiestap kregen in het traject. Het 
bouwteam werd pas halverwege de participatie geformeerd. Volgend 
jaar hebben we dit probleem niet. 
De voorcalculatie is lager dan de offertes van de contractanten. Dit 
komt met name door het toevoegen van de groenrenovaties. Deze 
worden volgend jaar alleen meegenomen waar dit toegevoegde 
speelwaarde genereerd. De partners hadden de standaardeisen met 
betrekking tot grondverbetering niet goed tussen de oren. Hierover 
worden nog gesprekken gevoerd, wat tot enige vertraging leidt in het 
uitvoeringstraject. 
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Leerpunten 3 van 3 
Er is gewerkt met 2 projectleiders naast elkaar en een groenadviseur 
vanuit de gemeente. Dit was voor de contractanten niet altijd even 
helder. Volgende fase is er 1 projectleider die interne communicatie 
ook doet. 

• We hadden te maken met de participatiespagaat tussen: 
volwassen en kinderen 
omwonenden en verder weg wonende ouders 
bewoners en de Speeltuinbende/gemeente 

4 wensen bewoners en algemeen belang (beleid) 

Het is onmogelijk om iedereen tevreden te houden. We maken nog 
duidelijker dat de speelbelangen van de kinderen het belangrijkste 
uitgangspunt vormen. 
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2018 en verder 

Fase 2018 is al weer opgestart. De plekkenlijst wordt gemaakt en in 
november de aanpak bepaald inclusief de aanpak voor communicatie en 
participatie. Daarna zullen bewoners weer worden uitgenodigd mee te 
doen. 

Naast het werk in de jaarfasen wordt via lopende projecten ook al 
gewerkt aan de invulling van bijvoorbeeld nieuwe speelplekken die later 
stonden gepland. Zo is er bijgedragen aan een openbaar toegankelijk 
schoolplein in De Burgt waar jeugd en jongeren nu al kunnen gaan 
sporten. 

Daar waar kan proberen we kansen te benutten. 
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